



## ***Protokoll nr 1 fört vid styrelsemöte i Svenska Pudelklubbens Södra avdelning den 9 januari 2024***

### **Närvarande**

**Vice Ordf:** Kicki Nielsen

**Sekreterare:** Kicki Nielsen

**Ledamöter:** Marie Öhberg anslöt 19.45

Barbro Hagersten

Torgny Hedvall

Agneta Rahmberg

**Suppleant:** Jörgen Bach Thovtrup

Nancy Andreassen

### **Anmält**

**förhinder:** Cecilia Hörnlund

**Frånvarande:** Alexander Petrovic

### **Protokollet innehåller paragraferna §§ 1-10**

#### **§1 Mötets öppnande**

Vice ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna

#### **§ 2 Godkännande av dagordning**

Efter tillägg av två skrivelser godkändes dagordningen

#### **§3 Val av justerare**

Till justerare valdes Torgny Hedvall

#### **§4 Föregående mötesprotokoll**

Protokoll nr12 gick igenom och lades till handlingarna



## §5 Inkomna skrivelser 231211-240104

Datum	Ärende	Hantering	Åtgärd senast	Ansvarig
231218	Nyhetsbrev Skånes arkivförbund	För kännedom		
231227	Fråga om att vara ringsekreteraraspirant			Cecilia
231229	Besked från Örkelljunga BK om BPH		Svara	Kicki
231230	Fråga från medlem om utställning alla raser		Svara	Kicki
240102	Fråga från medlem om klippkurs vardagsvård		Svara	Kicki
240102	Ytterligare SKK-kommittéprotokoll	För kännedom		
240102	Utdrag ur SKK Kommitteprotokoll	För kännedom		

## §6 Ekonomi

Rapport från Barbro, genomgång av förslag till budget 2024. Avgiften för lägret i maj diskuterades

## §7 Rapport från kommitteer

**Informationskommitteen:** Frida och Sara lägger ut årsmöteshandlingarna på hemsidan senast den 10 februari

**Arbetande Pudlar:** BPH i Örkelljunga den 25 maj 2024 10 platser. läger på Öland diskuterades. Marie kollar vem som hjälpte till på Pudelns dag utom dem som redan uppmärksammats.

### **Medlems och pudelvård:**

Kicki skriver plan för vårens aktiviteter, vi göra en repris på promenader, klippkurser. En kurs för korta utställningsfrisyrer är inbokad.

### **Avel och uppfödarkommitteen:**

Förslag om att under våren anordna en föreläsning om DNA tester för färg och andra tester som finns för pudel ligger kvar. Ev klippkurs/ fest diskuterades kort. Vilken lokal? förslag på klippare?

**Utställningskommitteen:** info om kommande utställning ska färdigställas och läggas ut . Vi behöver lottpriser till Svalöv, har vi något att skänka? Eller känner någon som kan. Södras stjärnor 2023 diskuterades



### **§ 8 Årsmöte**

Praktiska detaljer runt årsmötet diskuterades, nycklar, fika etc. Uppdrogs till Marie, Torgny och Cecilia att ordna så att fika finns på plats kl 9.00. Handla själva el be någon att göra det. Senast den 26 januari ska revisorerna ha årsmöteshandlingarna.

### **§ 9 Övriga ärenden**

Skriven presentation av de personer valberedningen föreslår till ny styrelse lästes upp.

### **§ 10 Mötets avslutande**

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.  
Nästa möte meddelas i fb gruppen.

Vid protokollet

Kicki Nielsen  
Sekreterare

Torgny Hedvall  
Justerare